
ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia 

Dňa 05.06.2024 sa uskutočnilo 3. zasadnutie Komisie životného prostredia v roku 2024. 

Hlasovania  sa zúčastnilo 11 členov komisie, čím bola komisia uznášaniaschopná. 

Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia Komisie životného 

prostredia (ďalej len „zápisnica“). 

 

Program zasadnutia:  

 

1. Otvorenie, schválenie úpravy programu 

2. Návrh VZN č ../2024 o odpadoch na území mesta Žilina 

3. Návrh na schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku za účelom realizácie projektov: 

a. „Zlepšenie k prístupu vzdelávania na ZŠ Javorku“ 

b. „Zlepšenie k prístupu vzdelávania na ZŠ Jarná“ 

c. „Hill Park – podpora rozvoja zelenej a modrej infraštruktúry v meste Žilina“ 

d. „Stavebné úpravy budovy: Materská škola, Námestie Janka Borodáča, 010 08, 

Žilina“ 

4. Nakladanie s majetkom Mesto Žilina v zastúpení ŽILBYT, s.r.o.(predaj) 

5. Návrh na schválenie mandátnej zmluvy so spoločnosťou ŽILBYT s.r.o. 

6. Rôzne 

7. Prerokovanie – presun nevyčerpaných financií z grantového systému – využitie na úpravu 

ostrovčeku ulica Veľká Okružná pred OC Aupark 

8. Záver 

 

 

K bodu 1 

 

Otvorenie zasadnutia, schválenie úpravy programu rokovania 

 

Členovia program rokovania schválili. 

 

Výsledok hlasovania: 

člen za proti 
zdržal 

sa 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓   

Mgr. Zuzana Balogová    

Mgr. Iveta Martinková ✓   

Ing. Lucia Sibilová ✓   

Ing. Milan Hodas ✓   

Ing. Stanislav Bořuta ✓   

Ing. Matej Jasenka, PhD.    

Mgr. Dominik Kianička    



Ing. Darina Mikušová ✓   

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓   

Ing. Jozef Krautschneider ✓   

Ing. Veronika Kubalová ✓   

Ing. arch. Pavol Kropitz ✓   

Lukáš Bokůvka ✓   

spolu  11 0 0 

 

 

K bodu 2 

 

Uznesenie č. 5/2024 

K materiálu Návrh VZN č. .../2024 o odpadoch na území mesta Žilina 

Stanovisko komisie životného prostredia:  

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí prerokovať 

a 

 

1. zobrať na vedomie 

 

1. nutnosť riešenia dôkladnejšieho separovania textilu s návrhom kampaňového zberu, 

združovania nádob na sídliskách a zabezpečovania stojísk kamerovým alebo iným 

systémom 

 

2. akceptovať 

 

1.nutnosť vstupnej kontroly subjektov a následnej priebežnej kontroly subjektov 

 

3. schváliť  

 

1.nárvh VZN č. .../2024 od odpadoch na území mesta Žilina tak ako bolo predložený 

 

 

 

Výsledok hlasovania: 

člen za proti 
zdržal 

sa 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓   

Mgr. Zuzana Balogová    

Mgr. Iveta Martinková ✓   

Ing. Lucia Sibilová ✓   

Ing. Milan Hodas ✓   

Ing. Stanislav Bořuta ✓   

Ing. Matej Jasenka, PhD.    

Mgr. Dominik Kianička    



Ing. Darina Mikušová ✓   

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓   

Ing. Jozef Krautschneider ✓   

Ing. Veronika Kubalová ✓   

Ing. arch. Pavol Kropitz ✓   

Lukáš Bokůvka ✓   

spolu  11 0 0 

 

 

K bodu 3 

 

Uznesenie č. 6/2024 

K materiálu Návrh na schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku za účelom realizácie projektov: 

a. „Zlepšenie k prístupu vzdelávania na ZŠ Javorku“ 

b. „Zlepšenie k prístupu vzdelávania na ZŠ Jarná“ 

c. „Hill Park – podpora rozvoja zelenej a modrej infraštruktúry v meste Žilina“ 

d. „Stavebné úpravy budovy: Materská škola, Námestie Janka Borodáča, 010 08, Žilina“ 

Stanovisko komisie životného prostredia:  

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí prerokovať 

a 

 

1. zobrať na vedomie 

 

1. využívanie udržateľných materiálov ako napr. agátové drevo aby sa predišlo opravám 

v krátkom období po ukončení realizácie 

 

2. akceptovať 

 

1. vytvorenie možnosti pripomienkovania komisiou životného prostredia budúcich 

projektov, ktoré budú ešte v príprave 

 

 

 

Výsledok hlasovania a bodu a.: 

člen za proti 
zdržal 

sa 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓   

Mgr. Zuzana Balogová    

Mgr. Iveta Martinková ✓   

Ing. Lucia Sibilová ✓   

Ing. Milan Hodas ✓   



Ing. Stanislav Bořuta ✓   

Ing. Matej Jasenka, PhD.    

Mgr. Dominik Kianička    

Ing. Darina Mikušová ✓   

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓   

Ing. Jozef Krautschneider ✓   

Ing. Veronika Kubalová ✓   

Ing. arch. Pavol Kropitz ✓   

Lukáš Bokůvka ✓   

spolu  11 0 0 

 

Výsledok hlasovania a bodu b.: 

člen za proti 
zdržal 

sa 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓   

Mgr. Zuzana Balogová    

Mgr. Iveta Martinková ✓   

Ing. Lucia Sibilová ✓   

Ing. Milan Hodas ✓   

Ing. Stanislav Bořuta ✓   

Ing. Matej Jasenka, PhD.    

Mgr. Dominik Kianička    

Ing. Darina Mikušová ✓   

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓   

Ing. Jozef Krautschneider ✓   

Ing. Veronika Kubalová ✓   

Ing. arch. Pavol Kropitz ✓   

Lukáš Bokůvka ✓   

spolu  11 0 0 

 

Výsledok hlasovania a bodu c.: 

člen za proti 
zdržal 

sa 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓   

Mgr. Zuzana Balogová    

Mgr. Iveta Martinková ✓   

Ing. Lucia Sibilová ✓   

Ing. Milan Hodas ✓   

Ing. Stanislav Bořuta ✓   

Ing. Matej Jasenka, PhD.    

Mgr. Dominik Kianička    



Ing. Darina Mikušová ✓   

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓   

Ing. Jozef Krautschneider ✓   

Ing. Veronika Kubalová ✓   

Ing. arch. Pavol Kropitz ✓   

Lukáš Bokůvka ✓   

spolu  11 0 0 

 

Výsledok hlasovania a bodu d.: 

člen za proti 
zdržal 

sa 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓   

Mgr. Zuzana Balogová    

Mgr. Iveta Martinková ✓   

Ing. Lucia Sibilová ✓   

Ing. Milan Hodas ✓   

Ing. Stanislav Bořuta ✓   

Ing. Matej Jasenka, PhD.    

Mgr. Dominik Kianička    

Ing. Darina Mikušová ✓   

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓   

Ing. Jozef Krautschneider ✓   

Ing. Veronika Kubalová ✓   

Ing. arch. Pavol Kropitz ✓   

Lukáš Bokůvka ✓   

spolu  11 0 0 

 

 

K bodu 4 

 

Uznesenie č. 7/2024 

K materiálu Nakladanie s majetkom Mesto Žilina v zastúpení ŽILBYT, s.r.o.(predaj): 

Stanovisko komisie životného prostredia:  

 

Komisia materiál berie na vedomie 

 

 

K bodu 5 

 

Uznesenie č. 8/2024 

K materiálu Návrh na schválenie mandátnej zmluvy so spoločnosťou ŽILBYT, s.r.o.: 

Stanovisko komisie životného prostredia:  



Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí prerokovať 

a 

 

1. zobrať na vedomie 

 

1. potreba vytvoriť systém podnetov, ktorými sa zaoberá ŽILBYT, s.r.o. aby v budúcnosti 

tieto podnety boli reálne riešené 

2. potreba riešenia separovania odpadu na zimnom štadióne 

 

2. akceptovať 

 

1. riešenie separovania odpadu na pohrebiskách v správe ŽILBYT, s.r.o. na základe 

zoznamu stojísk, ktorým disponuje p. Bc. Kopták 

2. riešenie starostlivosti o stromy a kerovú vegetáciu preškolením riaditeľov škôl 

v údržbe zelene 

 

Komisia materiál berie na vedomie 

 

 

K bodu 6 

 

K materiálu Rôzne: 

1. Riešenie aktualizácie biologických prvkov v systéme GIS: 

Pán Mgr. Rzeszoto otvoril diskusiu svojim názorom na aktuálny stav GIS plánu, resp. 

neaktuálnosť biologických prvkov (stromy, kry a pod.). Pán Bokůvka navrhol vkladanie 

biologických prvkov aj bez nutnosti geodetického zamerania prostredníctvom referentov správy 

mestskej zelene. Pán Bc. Kopták informoval ohľadom veľkého objemu požiadaviek pre 

aktualizáciu GIS plánu a vysvetlil vysokú pracovnú vyťaženosť oddelenia životného prostredia 

a jeho referentov. Pán Bokůvka navrhol priebežnú aktualizáciu GIS plánu. 

Pán Ing. Krautschneider otvoril otázku aktualizácie programu strategického dokumentu 

starostlivosti na čo mu pán Bc. Kopták odpovedal ohľadom prebiehajúcej aktualizácie. 

2. Riešenie náhradnej výsadbu stromov po výrube 

Pán Mgr. Rzeszoto žiada o náhradnú výsadbu po výrube odumretých drevín. Pán Bokůvka 

informoval o súčasnom probléme ohľadom škodcov, ktorý likvidujú hlavne smreky pichľavé na 

území mesta Žilina s predpokladom odumretia všetkých napadnutých drevín do 2-3 rokov. 

Členovia komisie žiadajú o vypracovanie plánu náhradnej výsadby za tieto dreviny a všetkých 

vyschnutých drevín z mladej výsadby, ktorá bola realizovaná v minulých rokov, najmä na 

uliciach Jaseňová a Osiková. Pán Bc. Kopták informoval o prebiehajúcej súťaži k výsadbe 

a povýsadbovej starostlivosti o vybrané vegetačné prvky. 

  



K bodu 7 

 

Uznesenie č. 9/2024 

K prerokovaniu presun nevyčerpaných financií z grantového systému – využitie na úpravu 

ostrovčeku ulica Veľká Okružná pred OC Aupark: 

Stanovisko komisie životného prostredia:  

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí prerokovať 

a 

 

1. zobrať na vedomie 

 

1. prerokovanie finančnou komisiou 

 

 

Výsledok hlasovania a bodu a.: 

člen za proti 
zdržal 

sa 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓   

Mgr. Zuzana Balogová    

Mgr. Iveta Martinková ✓   

Ing. Lucia Sibilová ✓   

Ing. Milan Hodas ✓   

Ing. Stanislav Bořuta ✓   

Ing. Matej Jasenka, PhD.    

Mgr. Dominik Kianička    

Ing. Darina Mikušová ✓   

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓   

Ing. Jozef Krautschneider ✓   

Ing. Veronika Kubalová ✓   

Ing. arch. Pavol Kropitz    

Lukáš Bokůvka ✓   

spolu  10 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Žiline dňa 05.06.2024 

 

 

 



 

 

             Mgr. Ján Rzeszoto 

                            predseda 

 
Zapísala: sekretár KŽP Samuel Gábriš 



PREZENČNÁ LISTINA 
Z rokovania Komisie životného prostredia 

 
Dátum 05.06.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Samuel Gábriš, sekretár KŽP 

meno a priezvisko 

zúčastnený/á 

na rokovaní 

nezúčastnený/á 

na rokovaní 

Mgr. Ján Rzeszoto ✓  

Mgr. Zuzana Balogová 
  

Mgr. Iveta Martinková ✓  

Ing. Lucia Sibilová ✓  

Ing. Milan Hodas ✓  

Ing. Stanislav Bořuta ✓  

Ing. Matej Jasenka, PhD. 
  

Mgr. Dominik Kianička 
  

Ing. Darina Mikušová ✓  

Mgr. Gabriela Jánošíková ✓  

Ing. Jozef Krautschneider ✓  

Ing. Veronika Kubalová ✓  

Ing. arch. Pavol Kropitz ✓  

Lukáš Bokůvka ✓  
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